

## 网上银行签约:

### 1、登录“中信银行”个人网上银行



The image shows the CITIC Bank personal online banking login interface. On the left, a large promotional banner for a "福利大转盘" (Welfare Big Wheel) event is displayed. The banner includes a hot air balloon, a character holding a shield with "谨防诈骗" (Beware of fraud), and various prizes like a drone, a smartphone, and wine. Text on the banner includes "活动时间 即日起-03.31" (Event time: from now on - 03.31), "福利大转盘" (Welfare Big Wheel), and "无人机、手机、红酒、话费月月送!" (Drone, mobile phone, wine, phone bills sent every month!). A security warning says "不向陌生账号转账, 谨防通讯(网络)诈骗" (Do not transfer to unknown accounts, beware of communication/network fraud). On the right, the login form is titled "登录个人网银" (Login Personal Online Bank). It features a "扫码登录" (Scan QR code to login) button with a QR code, a text input field for "身份证号/银行卡号/手机号/邮箱" (ID card number/bank card number/mobile number/email), a "登录密码" (Login password) field, and a red "登录" (Login) button. There are also links for "立即注册 | 忘记密码" (Register now | Forgot password) and "国际手机号登录" (Login with international mobile number). At the bottom, a security suggestion reads "安全建议: 请不要在非信任设备上登录网银系统" (Security suggestion: please do not log in to the online banking system on non-trusted devices).

2、在“投资理财”栏，选择“银期转账”中的“客户签约”，进入“客户签约”界面进行银期签约



注：此功能需要前期已开通“投资理财”服务

### 3、阅读银期转账协议，勾选“本人已阅读”，并点击“同意”

The screenshot shows the CITIC Bank personal online banking interface. At the top, there is a search bar and a navigation menu with options like 'Home', 'My Account', 'Transfer/Payment', 'Smart Savings', 'Investment', 'Fee Payment', 'Credit Card', 'Personal Loan', 'Overseas Finance', and 'Customer Service'. Below the navigation menu, a breadcrumb trail indicates the current location: 'Investment > Silver-Period Transfer > Customer Agreement'. A progress bar below the breadcrumb shows four steps: 1. Agreement Page (highlighted in red), 2. Fill Information, 3. Confirm Information, and 4. Signing Result.

甲方：  
乙方：中信银行股份有限公司

## 中信银行全国银期转账业务服务协议 (网上银行专用, 2.0版, 2014年)

### 第一章 总则

**第一条** 依据《中华人民共和国合同法》、《人民币银行结算账户管理办法》、《期货交易管理条例》、《期货经纪公司保管理暂行办法》等法律法规以及期货交易所相关交易规则，甲方同意使用乙方提供的全国银期转账业务（以下简称“本业务”）

**第二条** 甲方声明如下：

- (一) 甲方具有合法的期货投资主体资格，不存在法律、法规、规章和期货交易所交易规则禁止或限制其从事期货投资的情况；
- (二) 甲方保证其向乙方提供的证件、资料均真实、有效、合法、完整，并保证在上述资料发生变化后5个工作日内及时提供给乙方；
- (三) 甲方保证其资金来源的合法性；
- (四) 甲方同意遵守期货市场有关的法律、法规及期货交易所交易规则；
- (五) 甲方已详细阅读本协议所有条款，准确理解其含义，特别是其中有关甲乙双方的责任条款，并同意本协议所有条款。

**第三条** 乙方声明如下：

- (一) 乙方是依法设立的商业银行分支机构，具有期货保证金存管银行资格；
- (二) 乙方开办该项业务将遵守有关法律、法规及规章的规定。

### 第二章 释义

本人已阅读

同意

不同意

#### 4、下拉找到“前海期货”，并点击“提交”

中信银行 CHINA CITIC BANK 个人网上银行 V7.3 personal online bank

搜索

首页 我的账户 转账汇款 智慧存款 投资理财 缴费支付 信用卡 个人贷款 出国金融 客户服务

您的当前位置: 投资理财 > 银期转账 > 客户签约

### 填写信息

1 2 3 4  
开户协议 填写信息 确认信息 完成

\*银行账/卡号: [input field]

\*币种: [input field] 人民币

\*期货公司名称: [input field] ---请选择---

\*保证金账号: [input field]

前海期货  
西部期货  
华联期货  
国都期货

提交

**温馨提示**

1 如您在使用过程中有任何疑问, 请点击[帮助中心](#), 如需人工服务, 请咨询95558.